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πιχειρηση απαξίωσης Πάγκαλου
Αποφασισμένος να συνεχίσει να μην 
αντιδρά, τουλάχιστον επί του παρό- 
ντοε, στιε κλιμακούμενεε επιθέσειε 
του πρώην υπουργού κ. Θ. Πάγκαλου 
εμφανίζεται ο πρωθυπουργόε κ. Κ. 
Σημίτηε, που παράλληλα αναζητεί 
τρόπουε κατευνασμού τηε ευρύτε- 
ρηε έντασηε που > έχει προκαλέσει 
στουε κόλπουε τηε Κοινοβουλευτι- 
κήε Ομάδαε του ΠΑΣΟΚ η πρόταση 
για την αλλαγή του εκλογικού νόμου.

Χθεε, κατόπιν σχετικών εντολών 
του πρωθυπουργού, ο υπουργόε Τύ
που κ. Χρ. Πρωτόπαπαε, παρά το 
«μπαράζ» των ερωτήσεων που δέ
χθηκε για τουε νέουε απαξιωτικούε 
χαρακτηρισμούε του κ. Πάγκαλου 
για τον κ. Σημίτη, περιορίστηκε να 
δηλώσει πωε «αυτά τα έχει ξανακού
σει και δεν βρίσκει το 
λόγο να τα σχολιάσει». 
Σύμφωνα με πληροφο- 
ρίεε, αν και ο πρωθυ- 
πουργόε συνεχίζει να δέ
χεται εισηγήσειε για την 
άμεση αποπομπή του 
πρώην υπουργού από 
την Κ.Ο., δεν προτϊθεται 
να το πράξει στην πα
ρούσα φάση, καθώε θεω
ρεί ότι ο κ. Πάγκαλοε με 
την τακτική που ακολου
θεί «αυτοαπομονώνεται» 
ενώ τυχόν πειθαρχικά 
μέτρα εναντίον του θα 
τον «ηρωοποιούσαν». 
Εξάλλου, σε χθεσινή σύ
σκεψη στο Μέγαρο Μα- 
ξίμου με αντικείμενο την 
κατάσταση που επικρα
τεί στην Κ.Ο., ο υπουρ
γόε Επικρατείαε κ. Αλ. 
Ακριβάκηε και ο γραμμα- 
τέαε τηε τελευταίαε κ. 
Λεβογιάννηε ενημέρω
σαν τον πρωθυπουργό 
πωε στο προχθεσινό 

δείπνο που παρέθεσε ο κ. Πάγκαλοε 
προσήλθαν μόλιε δύο βουλευτέε. 
Πάντωε, ορισμένοι εκτιμούν πωε ο 
κ. Σημίτηε έχει ήδη αποφασίσει να 
«κινηθεί» στιε 15 Σεπτεμβρίου, εάν ο 
κ. Πάγκαλοε δεν καταθέσει δήλωση 
για τιε χρηματιστηριακέε του συναλ- 
λαγέε.

0 εκλογικός νόμος
Στη χθεσινή σύσκεψη με αντικεί

μενο την ΚΌ. έλαβαν μέροε ο γραμ- 
ματέαε του ΠΑΣΟΚ κ. Μ. Χρυσο- 
χοΐδηε και οι κ. Ακριβάκηε, Αεβο- 
γιάννηε και Κοσμϊδηε. Κατά τη σύ
σκεψη, ο κ. ΣημΤπιε-Κατέστησε σα- 
φέε πωε η κυβέρνηση είναι «ανοι
χτή» σε αλλαγέε στον εκλογικό νόμο, 
χωρίε όμωε να τιε προσδιορίσει. Πά

Στο Μαξίμου θεωρούν ότι με τις δηλώσεις και τις κινή
σεις του ο κ. Πάγκαλος «αυτοαπομονώνεται».

ντωε, σύμφωνα με πληροφορίεε, το 
πιθανότερο είναι να αποσυρθεί η δι
πλή κάλπη και να διατηρηθεί η λίστα 
στην επικράτεια. Σε κάθε περίπτω
ση, το θέμα του εκλογικού νόμου θα 
συζητηθεί σε ειδική συνεδρίαση τηε 
ΚΌ. τον Οκτώβριο. Επίσηε, ο πρωθυ- 
πουργόε θα έχει συναντήσειε με 
τουε βουλευτέε του ΠΑΣΟΚ κατά πε
ριφέρεια με αντικείμενο τη Χάρτα 
Σύγκλισηε. Τέλοε, ο κ. Σημίτηε ενη
μερώθηκε ότι μέχρι χθεε δηλώσειε 
για τουε κωδικούε τουε στη Σοφο- 
κλέουε είχαν καταθέσει 40 βουλευ
τέε, ενώ συμφωνήθηκε να πραγμα
τοποιηθεί ειδυώ ΚΤΕ με τον κ. Χρυ- 
σοχοϊδη με αντυ<είμενο τη στρατηγι
κή και το πρόγραμμα του ΠΑΣΟΚ 
στιε προσεχείε εκλογέε.

Επίσηε, ο κ. Χρυσοχοΐδηε 
είχε συνάντηση με τουε 
γραμματείε των νομαρχια
κών επιτροπών του ΠΑΣΟΚ 
Νοτίου Ελλάδοε. Στον κ. 
Χρυσοχοΐδη τέθηκαν κυ- 
ρίωε ερωτήματα για το τι 
εννοεί αναφερόμενοε σε 
«λαμπερά ονόματα» που θα 
ενταχθούν στα ψηφοδέλτια 
του ΠΑΣΟΚ, καθώε και για 
το ρόλο τηε επιτροπήε υπό 
την κ. Αννα Διαμαντοπού- 
λου, που θα ασχοληθεί με 
τιε αλλαγέε στο κόμμα. Ο κ. 
Χρυσοχοΐδηε κατέστησε 
σαφέε ότι η Χαριλάου Τρι- 
κούπη δεν αναζητεί πρόσω
πα του «σταρ σύστεμ», αλλά 
στελέχη με εκτόπισμα πέρα 
από το ΠΑΣΟΚ και με πλού
σια κοινωνική διαδρομή. 
Επίσηε, αποσαφήνισε πωε 
δεν θα προωθηθούν αλλα
γέε που θα αλλάζουν δραμα
τικά τη φυσιογνωμία του 
κυβερνώντοε κόμματοε.
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